

Referat af skolebestyrelsesmøde 30. maj 2023

Dagsorden	Formål	Uddybning/Referat	Tovholder
Kl. 16.30 Tjek ind og præsentation			
Kl. 16.40 Godkendelse af dagsorden og referat	Godkendelse	<i>Dagsorden og referat godkendt</i>	Mikkel
Kl. 16.45. Orientering om skolen Fra ledelsen, medarbejdere og elever	Orientering	<p>Pædagogiske lederstillinger</p> <ul style="list-style-type: none"> - Godkendelse af dispensation <p><i>Afslag til dispensation til SFO-leder. Vi må konstituere. Endelig ikke afgjort om vi ønsker dette. Godkendelse til at ansætte pæd. leder 1.-6.klasse Ansættelsessamtaler d. 14/6 og 19/6. Mikkel tilbyder at deltage. Skriv eller ring til Lars, hvis andre ønsker at deltage. Vi har valgt ikke at inddrage HR. Føler os klædt på til selv at varetage den. Sparring fra HR. Der laves en case, som der skal arbejdes ind i.</i></p> <p>Spejderhytten.</p> <ul style="list-style-type: none"> - Indretning af de nye specialklasser og samarbejdet med spejderne - Puljeansøgning til udearealer <p><i>Er nu indrettet. Navnekonkurrence. Delelokaler med spejderne. Pavillonen skal fjernes.</i></p>	Lars

	<p><i>Der skal laves udearealer. Der skal søges fonde i samarbejde med spejderne. Hvis vi ikke får penge, skal skolen selv betale det. Skolens overskud kan bruges til at dække udgifter.</i></p> <p><i>Der skal laves udeområder til bevægelse. Noget til de ældste specialklasser. Blandt andet gynger. Multibane og legeredskaber. Der er hentet tilbud ind. Personalet involveres i processen.</i></p> <p>Pædagogstillinger: <i>Stilling som klassespædagog i specialklasse 3 stillinger i SFO - én i almen og to i specialafdelingen</i></p> <p>Status på fagfordelingen <i>En lang proces. Enderne er ved at nå sammen. En ekstern ansat til at varetage nogle musiklektioner. Samarbejde med musikskolen Musikskolelærere købes ind.</i></p> <p><i>Stor ros til Mette og Vivi for fagfordelingen af medarbejderne. 2 lærere skal på skemaworkshop. 6. juni offentliggøres kommende dansk- og matematiklærere.</i></p> <p>Læringsamtale med B&U chefen. <i>En obligatorisk samtale. Mikkel var med. En dialog om medbragt data. Punkter vi skal arbejde videre med. Referat kommer ud på skolens hjemmeside. En spændende samtale, som man som skole får noget ud af. Læner sig op ad Stærkere Læringsfællesskaber. Skolens læringspartner er også med.</i></p>	
--	--	--

		<p>Elevdeltagelse på bestyrelsesmøderne <i>Lars har gode erfaringer fra Risskov skole. Vi har forsøgt at få elever med på Vorrevang. Har også prøvet at bestyrelsesmedlemmer har siddet med til elevrådsmøder. Eleverne kan evt. bare deltage i nogle få punkter. Prøve at arbejde hen mod det. Prøve noget af næste år.</i></p> <p>Torry: <i>Fortæller om musikprojekt – Flaskeposten. Projekt med musikskolen. Alternativ til en forårskoncert.</i></p> <p><i>Big Bandet har været på tur og spillet på en stor scene. Stor oplevelse.</i></p> <p><i>Man kan mærke at sommerferien nærmer sig.</i></p> <p>Vivi <i>Sidste skoledag gik godt. Der var en skøn stemning og alle var glade for dagen.</i></p>	
<p>Kl.17.15 Ny årsplan for bestyrelsesmøderne.</p> <p>(Punktet tages op igen på det næste møde, så vi kan gå i dybden med forslag)</p>	<p>Drøftelse</p>	<p>Fastsættelse af datoer for næste skoleårs bestyrelsesmøder <i>Årshjul som beskriver hvad der skal ske i løbet af de forskellige møder. Evt. indimellem lave længere møder, hvor vi kan fordybe os. Mikkel og Lars laver en mødeoversigt. 8 møder om året.</i></p> <p>Første møde næste skoleår er d. 29/8 kl. 16:30</p> <p>Idéer til årets tema.</p> <ul style="list-style-type: none"> • <i>Frikvarterer</i> • <i>Fysisk aktivitet</i> <p><i>De fysiske rammer - hvordan passer de til fremtidens skole?</i></p>	<p>Lars + Mikkel</p>

		<ul style="list-style-type: none"> • <i>Håndens arbejde, Hvordan kan eleverne gøres nysgerrige på andet end de boglige fag?</i> • <i>Stadig vigtigt tema med flere børn til Vorrevangskolen. Strategiplan efter sommerferien.</i> • <i>Vi skal også arbejde med trivselsundersøgelser</i> • <i>Kantinen</i> • <i>Ture med skolebestyrelsen</i> <p>Mødeformer <i>Vi skal fortsat have møder, hvor vi når dybere end orientering med arbejdsgrupper mv.</i></p>	
Kl. 17.45 Elevtilgang	Orientering og drøftelse	<p>Opsamling på forældremødet den 10. maj <i>Ikke nået så langt som vi kunne ønske. Vil gerne inddrage forældrene. Der kom ikke særlig mange. De få forældre der kom, bidrog med gode input.</i> <i>Vi skal have en stram strategiplan. Der skal handling på.</i></p>	Thomas + Mikkel
Kl. 18.00 Mobbestrategi	Drøftelse	<p>Gennemgang af den reviderede mobbestrategi - Bilag på hjemmesiden <i>Dokumentet tilrettes og lægges på hjemmesiden.</i> <i>Vi skal have de reviderede principper på til mødet i august.</i> <i>Både omkring mobning og meddelelsesbogen.</i> <i>Sendes ud sammen med dagsordenen.</i></p>	Mikkel

<p>Kl. 18.20 Valg til skolebestyrelse</p>	<p>Drøftelse</p>	<p>Oversigt over hvilke bestyrelsesmedlemmer der er på valg <i>Man er valgt for 2 år. Der er valg hvert andet år (lige år) Mikkel har lavet et regneark, hvor vi kan se, hvem der er på valg. På hjemmesiden står der hver 4.år. Det skal rettes. Vi besluttede ikke noget.</i></p>	<p>Mikkel</p>
<p>Evt.</p>		<p>Projekt kunst i forhallen <i>Vi håber på fernisering inden sommerferien Rummet er stadig ikke færdigindrettet</i> Medarbejder valg til skolebestyrelsen næste uge <i>Vælges for et år ad gangen</i></p>	